

Announcement

Abu Dhabi Aviation Company P.J.S.C Notice

Abu Dhabi Aviation Company P.J.S.C. hereby issues this notice that by 1 April 2025, the Relevant Period and related Proposal Conditions described in paragraph 11 of the shareholders' letter dated 31 March 2023, regarding shareholder compensation in the event that the volume-weighted average price (VWAP) of the Company's share during the Relevant Period is less than 5 dirhams (in addition to the fulfillment of other conditions), have lapsed on 1 April 2025, due to the price stipulation referred to not being met during the Relevant Period ending on 1 April 2025.

تنویه من شرکة طیران أبوظي ش.م.ع

تعلن شركة طيران أبوظبي ش.م.ع. بأنه وبحلول تاريخ 1 أبريل 2025، بأن القترة المعنية والشروط المعنية الموصوفة في الفقرة 11 من خطاب المساهمين المؤرخ 31 مارس 2023، بالنسبة لتعويض المساهمين في حال كان متوسط السعر المرجح بحجم التداول (VWAP) لسهم الشركة خلال الفترة المعنية أقل من 5 درهم (بالإضافة إلى تحقق شروط أخرى)، قد انقضت بتاريخ 1 أبريل 2025، بسبب عدم تحقق شرط السعر المشار إليه خلال الفترة المعنية والمنتهية في 1 أبريل 2025.



